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Oświadczenie skierowane do prezesa Agencji Nieruchomości Rolnych Tomasza Nawrockiego 

Zwracam się z prośbą o analizę propozycji przedstawionej przez gminę Łąck, która polega na 
przekazaniu na rzecz gminy Łąck działki gruntu nr 31/20 zlokalizowanej w obrębie 
ewidencyjnym tejże gminy. Działka, będąca w administracji Agencji Nieruchomości Rolnych, 
aktualnie jest dzierżawiona przez spółkę Stado Ogierów w Łącku. Jak wynika z informacji 
uzyskanych z gminy Łąck, obecnie na przedmiotowej działce znajdują się budynki przeznaczone 
do prowadzenia hodowli trzody chlewnej. Budynki te są w bardzo złym stanie technicznym i 
praktycznie nadają się tylko do rozbiórki. Potencjalny właściciel terenu przed rozpoczęciem 
jakiejkolwiek inwestycji będzie zmuszony rozwiązać problem odpadów niebezpiecznych 
(pokrycia dachowe z eternitu). Uporządkowanie gospodarki odpadami na przedmiotowym 
terenie będzie wymagało poniesienia nakładów finansowych na zagospodarowanie odpadów i 
rekultywację terenu, a jednostki samorządu terytorialnego mają możliwość pozyskania na ten 
cel dotacji z funduszy unijnych. 

Zgodnie z obowiązującym studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Łąck zatwierdzonym uchwałą Rady Gminy Łąck z dnia 30 listopada 
1999 r. wymieniona działka jest przeznaczona docelowo pod usługi centrotwórcze, to jest 
uzupełnienie zabudowy i zagospodarowanie centrum wsi Łąck obiektami i urządzeniami obsługi 
ruchu turystycznego i mieszkańców w celu uatrakcyjnienia ofert i podniesienia standardu usług. 
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